
 

 

FCB, a 2 de setembre de 2023 

 

ACTA REUNIÓ DE DIRECTORS ESPORTIUS  

 

S'inicia la reunió presencial a les 10.30 del matí per part del Sr. Fonellosa saludant els 

assistents que eren els següents: 

Monforte, Sant Boi, Molins, Mataró, Sant Adrià, Granollers, Banyoles, Mont-Roig, Alba,   

Lleida, Llinars, Manresa, Cervera, Sant Feliu, Unió Coral, Coral Colón, Sants, Prat, Vic, 

Vilanova, Cerdanyola, Canet i Centelles.  

 

ORDRE DEL DÍA 

 

1-Propostes de la Junta Directiva: 

Inici temporada 2023-24 i Calendari Esportiu 

 

El president, el Sr. Fonellosa comenta que a partir de la propera assemblea de presidents 

els clubs que estan adherits per una societat ja podran tenir dret a vot. 

També es comenta que en cas de delegació de vot només el vicepresident el podrà exercir. 

El Sr. Fonellosa comenta la possibilitat que des de loteries de Catalunya la Federació podria 

tenir dos números només per a ella, per la qual cosa si hi hagués clubs que poguessin 

estar interessats a poder distribuir-los entre els seus socis caldria enviar un correu a FCB 

sol·licitant-los. 

Tot seguit es procedeix a agafar les finals de la temporada per part dels clubs.  

A continuació es fan una sèrie de comentaris per part del director esportiu el Sr. 

Hernández de cara a l'inici de la temporada: 

Els directors esportius dels clubs han d'exigir als seus jugadors que competeixin amb la 

roba reglamentada per la FCB i que en el cas que hi hagi jugadors que la incompleixin a 

l'hora de competir no se'ls deixarà jugar o com a mínim es farà constar a l'acta per escrit 

que després s'enviarà a la Federació i es farà arribar al Comitè corresponent. 

Es demana als clubs que no juguen Lliga Nacional que donin les màximes facilitats als 

equips que si juguen per poder avançar o endarrerir els partits de la lliga catalana que 

coincideixin en dates. 

 



 

 

S'incideix en la normativa del quart jugador als clubs que tenen dos equips a la mateixa 

divisió i s'acorda que FCB enviarà una circular als clubs redactant de nou la normativa 

perquè no hi hagi cap mena de problema a l'hora d'interpretar-la. 

Es demana als clubs que tenen els Open assignats, que a l'assemblea de juny confirmin 

sempre si ho organitzaran de cara a la temporada següent. 

Es recorda que, tal com es va aprovar a l'assemblea de juny, els resultats de les 

competicions han d'estar passats abans de les dotze de la nit del mateix dia de la 

competició. 

El Sr. Moreno comenta la possibilitat que a causa de les poques partides de jocs de sèrie 

que hi ha durant la temporada, la possibilitat d'incloure els resultats dels campionats 

d'Espanya entre jugadors catalans, després de diversos comentaris es deixa de cara a 

l'assemblea de juny del proper any. 

I finalment el Sr. Garriga demana la possibilitat que els campionats d'honor i primera 

divisió no coincideixin en la mateixa data, després de diversos comentaris s'acorda que es 

mirarà de cara a la temporada que ve. 

 

Veient que no hi ha cap pregunta més 

Es dona per finalitzada la reunió a les 11:55 hores. 

 

 

 

 

 

 

 

 

     Xavier Fonellosa                                  Manel Lozano          

            Presidente FCB                                    Secretari FCB 

 


